

KÅSEBERGA BYALAG

Protokoll fört vid styrelsemöte 2019-05-23 kl.18.00 i Byahuset

Närvarande: Bengt Anker, Agneta Löf-Wahlgren, Ingegerd Råberg, Ann-Kristin Bjelk, Christer Wahlgren, Maria Åkesson, Martin Sandberg

- § 1 Ordförande hälsar alla **välkomna**
- § 2 Mötet går igenom **föregående protokoll** och fann inget att anmärka på
- § 3 **Kvarvarande frågor** Ingegerd noterar att vi spar kopia på mail ang. Bengts möte med samhällsbyggnadschef P-O Lind 10 maj 2019 *Bilaga 1*
Angående Ebbas hus har Maria ej skickat till YA och vi avvaktar med det till vi vet vad som händer
- § 4 **Rapporter** Maria och Martin har deltagit i kommunens **samrådsmöte** och berättar att mötet handlade mest om tågstoppet som kommer att ske i höst. Svarte och Köpingebro är de byar som blir mest berörda. Maria och Martin ställde fråga om **återkoppling "Fokus på byarna!"** men känner inte att de fick något svar. Bengt kontaktar Sofie L angående återkoppling. Maria fick info. att det finns en **app i kommunen** som kan användas till felanmälan Vi ska försöka lägga ut info. om appen på vår hemsida
Datum för nästa BLR 16 sept. samråd i kommunen 30 sept vi utser vilka som deltar i dessa möten vid senare tillfälle.
Bengts möte med P-O Lind samhällsbyggnadschef. Bengt berättar att han visat runt i byn och påpekat våra olika önskemål ang. parkering, vägar m.m.
Genomförda aktiviteter har varit Valborgsfirande med eld på Egebjerskullen. Firandet skedde med tal och körsång och det besöktes av ca. 250 personer. Talet var svårt att höra vilket vi måste tänka på till nästa år. Löderups scoutkår sålde korv och försäljningen gick bra.
- § 5 **Fokus på byarna** var en punkt på senaste kommunfullmäktigemöte men gav inget besked om något. Stadsarkitekt Leila Ekman berättade mest om vad som hade hänt i de tre möten som hållits under hösten med byborna. Bengt håller kontakt och frågar vidare vad som kommer att hända.
- § 6 **Kommande aktiviteter**
Midsommar planeras och ansvarar gör Ann-Kristin och Ingegerd. Agneta gör affisch samt skickar ut förfrågan om hjälp att baka och fråga om att skänka gåvor till lotteriet. Christer sätter upp affisch på anslagstavlor. Agneta ber Bruno sätta ut aktiviteten på hemsidan. Ann-Kristin gör inköpslista till Christer och kontaktar övriga i styrelsen då de behövs hjälp.
Medlemsmöte planeras till 11 juli kl.16.00. Vi ser över vad mötet kan ha för innehåll.
Förslag från Bengt som kollas upp är om visning av skyddsrum och att prova mistlur.
Skaldjursafton kommer att planeras till augusti

§ 7 **Ekonomi** redovisas av Christer och det ser ok ut.

§ 8 **Byahuset** Wi-Fi till huset är en fråga vi vill ta upp senare
Inköpslista till huset görs av Ann-Kristin

§ 9 **Arbetsgrupper**

Trädgårdsgruppen ordnar med en trasig kantsten och sen ska de se över Buxbom
Strategigruppen ok

Webbgruppen som endast består av Bruno Beijer som har aviserat att han vill
avsluta sitt arbete. Styrelsen funderar vem som skulle kunna ta över och under tiden
kan Christer och Martin hjälpa till. Martin ska kontakta Bruno och höra vad han säger.
Räknegruppen är avslutad och ska tas bort från hemsidan

§ 10 **Övriga frågor**

Parkeringsfrågan gällande p-förbud på kringliggande gator när betalparkering
genomförs. Agneta kollar beslut i frågan och skickar till Bengt när hon hittat det.
Flaggning 6 juni tar Christer hand om.

§ 11 **Nästa möte och nya datum för möten**

Tisdag 11 juni kl. 18.00 styrelsemöte hos Agneta och Christer. Ann-Kristin fika
Arbetsmöte 8 juli kl. 18.00 i Byahuset planering inför medlemsmöte. 11 juli
Styrelsemöte 22 augusti kl. 18.00 i Byahuset. Ingegerd fika

§ 12 **Mötet avslutas** ordförande Bengt tackar



Agneta Löf-Wahlgren
sekreterare



Bengt Anker
ordförande

Bilaga 1

Hej på er

Idag har jag haft ett mycket bra möte med Per-Olof Lindh.

Vi började med att gå runt i byahuset och även titta på förrådet och kika in i lägenheten.

Jag beskrev byalagets verksamhet och dess betydelse för byn.

Låt mig börja med att konstatera att en eventuell försäljning av byahuset inte är akut eller på något sätt nära förestående.

Dock är man intresserade av framtida försäljning till byalaget och då bara till byalaget.

Huset kommer aldrig ut på marknaden, dvs det kan bara finnas en köpare och det är byalaget.

Han blev imponerad av hur väl vi sköter om huset och att här bedrivs en så omfattande verksamhet.

Enligt PEO är driftskostnaderna 64.000.- per år och det är väl högt eftersom en del kostnader för handikappanpassningen kan ha tagist ur driftkostnadsbudgeten.

PEO väckte frågan om inte byahuset kunde fungera som ett framtida besökscentrum och att kommunen då under sommaren hyrde in sig i Byalagets hus.

/

Vad som resterande del av vårt möte handlade om var frågan om parkeringsvakter.

Denna fråga kommer att lösas med akut snabbhet.

Där byalaget och Johnny Persson blir spindlarna i nätet.

Vi vandrade runt i byn och avslutade med sillmacka hos Ahls

Peo fick även träffa och prata med Perti i hamnkiosken, Kåseberga Designs ägare och Jimmy Ahl.

Alla var rörande eniga om att parkeringsvakterna är ett måste med tanke på att vi tror att antalet besökare i Kåseberga denna sommar kommer att slå alla tidigare rekord.

Mer info vid vårt nästa styrelsemöte.

Med vänlig hälsning

Bengt